# English below:

# 泥手印夏令營 活動資訊

第一梯次: 2025/06/23 - 06/27 第二梯次: 2025/06/30 - 07/04

謝謝您對泥手印夏令營的支持,這裡有您所需的所有資訊,如有任何疑問,不要猶豫請透過以下方式聯絡我們:泥手印臉書訊息、掃下面的LINE QR code或email到:

muddyhandsgarden@gmail.com



### 重要資訊

<mark>泥手印超級星期六的活動專為6-11歲孩童設計。我們位處於台北市北投區行義路155巷</mark> 內, 建議您把車停在155巷然後走進來, 走到底經過一個木橋, 再往上走兩分鐘會在右 手邊看到一個藍色鐵門, 裡面就是泥手印自然遊戲場。

我們擁有很寬廣的戶外空間和兩間很大的室內教室, 所以營隊活動不受天候影響, <mark>營隊時間為09:00~15:00</mark>, <mark>請每日攜帶水壺和要享用的點心</mark>, 園區內有飲用水可補充, 孩子們每天中午都會手作Pizza, 無需自備午餐。但如果您的孩子有特殊飲食需求, 家長們可幫孩子自備午餐, 園區裡有冰箱與微波爐可供使用。

泥手印營隊人數上限為12人,最少6人開班,如果人數不足會在三週前通知 (6/2和6/9), 並且全額退費,達到六人報名後我們會盡早給予開課通知。

### 活動費用

一日費用: 早鳥價 \$3150 / 原價 \$3500。

二日費用: 早鳥價 \$6000 / 原價 \$6600。

三日費用: 早鳥價 \$8700 / 原價 \$9570。

四日費用: 早鳥價 \$11200 / 原價 \$12320。

五人費用: 早鳥價 \$13500 / 原價 \$14850。

三人以上一同報名, 可享額外九五折優惠, 多人費用需於同一筆轉帳中付清。

### 早鳥優惠價截止日期為2025/04/27 星期日

請注意最後的報名日期為2025/06/01 星期日, 設立截止日期的用意在於, 如果報名人數不夠成班, 我們希望能提早讓已報名的家庭可做其他的安排。<mark>活動費用須全額付清才能保留名額, 轉帳好麻煩告知帳號後五碼與參加者姓名</mark>。在收到匯款後我們會回傳參加者 者表單給各位家長填寫(若之前已參加過泥手印其他活動者則不需要填寫)。

活動費用不含5%稅金,如果您需要收據煩請告知。(費用額外加上5%)

轉帳資訊

銀行代碼:017

帳號:010-09-03452-6

除非報名人數不足無法開課或遇上極度惡劣的天氣,我們將全額退費,其餘退費標準如下:

實際活動日前一個月(含)以前申請退費者, 酌收\$1000元行政費用。

實際活動日前21~29天間申請退費者, 退還已繳費用之百分之九十, 另酌收\$1000元行 政費用。

實際活動日前11~20天間申請退費者,退還已繳費用之百分之七十,另酌收\$1000元行政費用。

實際活動日前03~10天間申請退費者,退還已繳費用之百分之五十,另酌收\$1000元行政費用。

實際活動日前兩天(含)至實際活動日,不予退費。

除非報名人數不足無法開課,我們將全額退費,如遇有不可抗力之情事(如颱風地震...等極度惡劣天氣),我們會在前一日告知,您可在日後泥手印舉辦的營隊擇日補課,如果時間上無法配合,也可選擇退費(將酌收\$1000元行政費用)。

#### 活動內容

我們鼓勵孩子們參與各種不同種類的室內戶外活動,項目如下(舉例):

簡易木工:自製筆筒、木箱、昆蟲旅館。

手作藝品:彩繪石頭、彩繪輪胎、編織、小麥草人。

蔬果種植:種植微型蔬菜、打理花園、田間管理。

鬆散素材:運用我們準備的材料,發揮創造力與團隊合作,完成障礙賽設計,搭蓋小房

子。

自然觀察:在大自然中找到與我們共同生活的生物,例如:蚱蜢、小鳥、獨角仙、青蛙…

等等。

手作比薩:午餐為自製比薩,從揉麵糰開始,選擇自己喜歡的料,鋪好送進12吋比薩專用石板烤箱。

營火烹飪:學習如何搭造營火,用來烤條狀麵包、爆米花和烤棉花糖。

建議穿著與攜帶物品 - 麻煩家長非常仔細地閱讀來確保您小孩最大的舒適

水壺與上午的點心。

包鞋 - 在戶外使用(請勿穿涼鞋或拖鞋) - 保護蚊蟲叮咬與尖銳物品。

長袖長褲 - 強烈建議就算天氣炎熱還是穿薄長褲,保護蚊蟲叮咬與尖銳物品。

整套備用衣物與小毛巾, 寫上姓名並裝袋。

<mark>請攜帶大件的舊襯衫或T恤(大人的也可以),</mark>在使用顏料時套在既有衣褲外面防止弄 髒。

建議攜帶: 防蚊液

如果您不希望小孩的照片出現在泥手印臉書專頁或網站, 麻煩請先告知, 謝謝!

### 活動規劃初衷:

泥手印設計的活動,將根據年齡的差異和過往參與經驗而有所不同,我們鼓勵孩子們多參與,但不強制要求。他們可以主導自己喜歡的活動,如果在學習過程中發現某些事物讓他們更感興趣,只要沒有真正危險或破壞性,我們會積極鼓勵去探索這些主題。不過,如果他們「只是想玩耍」,我們也同樣大力支持;無論是挖掘、探索、建造還是創作,他們都可以用自己獨特的方式進行。

在泥手印我們全然擁抱遊戲,並珍視其中蘊含的豐富學習機會。我們相信,當孩子們能夠自由探索時,學習就會自然而然地發生!

### 活動時刻表範例如下:

0900	說明規則與期望	
0915	尋寶遊戲:認識泥手印的場地	

0945	補充水分 / 休息時間	
0950	園藝 / 種植活動	
1030	補充水分 / 休息與點心時間	
1045	自由活動	
1130	準備手作披薩當午餐	
1200	午餐 + 自由活動	

1300	藝術 / 手工藝活動	
1350	補充水分 / 休息時間	
1400	木工活動	
1450	收拾物品準備回家	

# Summer Camp Essential Information. June 23rd to 27th, 2025 June 30th to July 4th, 2025

Thank you for your interest in the Muddy Hands Summer Camp. Here you should find all the information you need about our camp. Don't hesitate to get in touch via the FB chat or you can contact us via Line using the QR code below or email us at <a href="muddyhandsgarden@gmail.com">muddyhandsgarden@gmail.com</a>



### **Essential Info**

The Camps are for children aged 6 to 11. They will take place at our garden on Lane 155, Xingyi Road, Beitou District. We suggest parking on the lane and walking in. We have a large outdoor space and 2 large indoor spaces so we are not dependent on good weather.

The days will start at 0900 and finish at 1500. Please provide a snack and water bottle every day. We have drinking water onsite for refills. The children will make pizzas so no lunch is required but feel free to provide a packed lunch if preferred. We have a fridge and a microwave.

The maximum number of participants will be 12. The minimum number needed for the camps to run is 6. If numbers are not met you'll be informed three weeks before the event (June 2nd or 9th) and the fee will be returned in full. You will be informed as soon as the minimum number of participants has been reached.

### The fees are as follows:

Early Bird: NT\$3150 one day / Regular: NT\$3500 one day.
Early Bird: NT\$6000 two days / Regular: NT\$6600 two days
Early Bird: NT\$8700 three days / Regular: NT\$9570 three days
Early Bird: NT\$11200 four days / Regular: NT\$12320 four days.
Early Bird: NT\$13500 five days / Regular: NT\$14850 five days.

There is a further 5% discount for parties of 3 or more booking together. Payment shall be made as one transfer.

Early Bird Fees apply until Sunday, April 27th

Booking cut off date is strictly Sunday, June 1st. This allows signed up families enough time to make alternative arrangements in case the camp is cancelled due to not meeting minimum numbers)

Fees are exclusive of VAT. Please let us know if you require a VAT receipt and add 5% to the fees.

The full payment is required to reserve your spot. Please let us know when payment has been made along with the participant's name. Upon receipt of your payment you will receive a link to a participation form if the participant has not attended Muddy Hands before.

Bank details for transfer:

Bank code: 017

Account no: 010-09-03452-6

Upon receipt of your payment, unless the camp is cancelled due to not meeting sufficient numbers or severe weather, refunds will be provided as follows where applicable:

30 days before: 100% of payment already made minus NT\$1000 admin fee 21 to 29 days before: 90% of payment already made minus NT\$1000 admin fee 11 to 20 days before: 70% of payment already made minus NT\$1000 admin fee 3 to 10 days before: 50% of payment already made minus NT\$1000 admin fee 2 days before: No refund

In the event of cancellation due to not meeting sufficient numbers a full refund will be provided. In the case of extreme weather you will be informed the night before and you can opt to use the fees for a later camp. If other camps cannot be arranged you can opt for a refund minus a NT\$1000 admin fee.

### What we'll do

Children will be encouraged to take part in a variety of indoor and outdoor activities including simple **carpentry projects**: for example, making pen pots, boxes, bug hotels, geo-boards. **Arts and crafts:** for example painting rocks, decorating tyres, weaving, mud and clay creations, land-art. **Gardening:** planting microgreens, planting flower gardens, tending the vegetable garden, making and planting seed-bombs. **Loose parts play:** get creative and collaborate with the team to create and make obstacle courses, cubby hole dens, or wherever your imagination can take you with our selection of indoor and outdoor loose parts equipment. **Nature observations:** See what you can find in our garden and its surroundings... grasshoppers, birds, worms, snails, rhino beetles, tadpoles, frogs and toads to name but a few of the cohabitants that we share our space with. **Stone baked pizzas:** make from scratch a pizza. Knead the dough and choose the toppings you'd like to add for lunch on Wednesday, baked on a stone in our pizza oven. **Campfire cooking:** Learn how to build a fire and cook breadsticks, popcorn and toast marshmallows on it.

# What to bring and wear - PLEASE READ CAREFULLY TO ENSURE YOUR CHILD'S MAXIMUM COMFORT

Water Bottle and a mid-morning snack

Closed in shoes for outdoors (no sandals or flip-flops) - protects against bites and sharp objects.

Long pants and long sleeve top - protects against bites and scratches.

Complete change of clothes in a bag with your child's name on it and a small towel.

# A large old T-shirt or shirt

Please inform us if you would rather no photos of your child are included on any of our social media platforms.

# Sample timetable.

Activities depend on age and past attendance. All activities are encouraged but not enforced. Children are always welcome to take the lead and if something they discover interests them then they are actively encouraged to pursue that interest as long as it's not destructive or *actually* dangerous. If kids 'just want to play' then that is also actively encouraged; digging, discovering, building and creating in their own unique ways.

We fully embrace play at Muddy Hands and value the plethora of learning that it entails. We know that learning happens naturally when children are free to explore!

0900	Welcome - Rules and Expectations	
0915	Scavenger hunt. Get to know our site	
0945	Water / cool break	
0950	Garden / plant activity	
1030	Water / cool break / snack	

1045	Free play	
1130	Prepare & bake pizza for lunch	
1200	Lunch + free play	
1300	Art / craft activity	
1350	Water / cool break	
1400	Carpentry activity	

|--|